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Föreningens namn: Karlsborgs Gymnastikförening 
Organisationsnummer: 866601–1153 
Datum: 2023-02-23 
Ort: Karlsborg 
Mötesplats: Biblioteket, Karlsborg. 
Tid:  Observera!! 18:30 – 20:30 
 
Närvarande : Johan Tranquist, Carina Nyberg, Lena Gustafsson, Anne-Marie Stigsson, Marie 
Karlsson, Anette Annerfalk, Thomas Johansson, Camilla Lundmark Nyman, Sara Pettersson från 
19:00. 
Ej närvarande: adjungerad Anna Sandberg. 
 

§ 1. Mötets öppnande. 
Ordförande hälsar alla välkomna  

§ 2. Dagordningens godkännande. 
Ja, med tillägg om information av förfrågan från kommunen att de delta i nationaldagsfirandet. 

§ 3. Val av två personer att justera dagens protokoll. 
Anne-Marie Stigsson och Lena Gustafsson. 

§ 4. Föregående mötesprotokoll. 
Sekreterare läser upp de beslut som togs samt annat av vikt under de olika punkterna. 

§ 5. Ekonomi. 
Kassör presenterar preliminär huvudbok med utfallet för perioden 2023-01-01—02–22. Utfallet ser bra 
ut och i enlighet med budget. Ett fåtal har inte betalt in medlems- och träningsavgift vt.2023 för 
Gymmix och Bamse ännu och vi kommer att påminna om betalning på passen eftersom försäkringen 
inte gäller annars. Ordförande presenterar en preliminär budget för 2023 för alla verksamheter baserat 
på utfallet hösten 2022. Antalet medlemmar har ökat till 300 under 2022, vilket är mycket bra.  
Årsbokslutet ska färdigställas den 1/3. 
 
Ordförande har återredovisat beviljat bidrag för inköp av redskap och träningsutrustning samt 
utbildning av aktiva ledare för ålder 7–25 år till SGF för 2022. 
 
Kassör informerar om att alla kvitton måste lämnas in i original även om det fotograferats och skickats 
med sms eller mail till kassör. Digitala kvitton gäller som original. Kassör har lämnat in inkomstuppgift 
till Skatteverket för de ledare som det utbetalats arvode till under 2022. 

§ 6. Gymmix, Bamse och Truppgymnastik. 
Information från Gymmix: Antal motionärer ökat sedan terminsstarten. Thomas informerar att antalet 
deltagartillfällen sammanlagt uppgår till 592 hittills i år, vilket är mycket roligt.  
LEVA projektet inom kommunen bidrog till att anställda provade på en gång, en del har också valt att 
fortsätta efter v.6. Vi i styrelsen som deltar på passen tycker det är en trevlig stämning och 
medlemmarna verkar nöjda.  
 
Information från Bamsegymnastiken: Information att de har tre grupper i gång, några barn står i kö. 



                                                                                    

   
Information från Truppgymnastiken: Det är sex grupper i gång nu. All träning sker än så länge på 
Moliden. Kön var lång i samband med terminsstarten. Nu har flertalet av de barnen mellan 7–13 år 
som stått i kö erbjudits provträning och kunnat beredas plats i någon grupp. De är inte klara än utan 
bjuder fortfarande in nya barn i verksamheten i samtliga grupper och flyttar i andra grupper för att det 
ska bli så bra som möjligt för alla gymnaster. Det nya kömailet används nu på hemsidan. Grupperna 
har i samband med terminsstarten bytt namn och informationen har uppdaterats på hemsidan.  
 
Anna S tar upp att enligt Gymnastikförbundets anvisningar för barn- och ungdomsgymnastiken ska 
föreningar ha en barn- och ungdomsansvarig. Syftet med den rollen är att dels jobba för en trygg miljö 
för barn- och ungdomar dels vara en person dit en aktiv eller förälder kan vända sig om man upplever 
att verksamheten eller ledare inte har ett barnrättsperspektiv eller efterföljer gymnastikförbundets 
värdegrund. Anna S har ett förslag att värva en förälder från någon av truppgrupperna att ta den 
rollen. 
Styrelsen beslutar efter Annas förslag och eventuellt kan det vara någon av de personer som anmält 
intresse för styrelsearbete och har barn i Truppgymnastiken som är intresserade. 
 
Saltogruppen tittar också på möjligheten att åka i väg på någon tävling under våren. Våruppvisningen 
med filmtema är fastslagen till lördagen den 10/6, preliminärt kl. 12:00. 
 
Återkoppling från Anette att hon fått in en hel del utdrag ur belastningsregistret sedan föregående 
styrelsemöte där det beslutades att alla ledare ska lämna in nytt utdrag i januari varje år. Anette har 
lämnat information vidare till Anna S och Malin B om vilka som skickat in utdrag. Anette har inte 
uppgifter om hur många idag och mailar in uppgifter till sekreterare om antalet inlämnade utdrag och 
hur många som har gått ” Intro Svensk Gymnastik ” hittills.  

§ 7. Material/Lokaler. 
Information från ordförande: Gymmix och Bamse har haft struligt med koden till entrédörren samt 
dörren till herrarnas ingång på Strandskolan och man har fått använda reservkoder. Speciellt hela 
vecka 7 och måndagen v.8 har det inte fungerat. Ordförande tar kontakt med kommunen, Michael, för 
att få nya koder så att det fungerar för Gymmix och Bamse att komma in i fortsättningsvis. 
 
Information från materialansvarig: Inköp av hantlar och nya mattor är gjort. Lena framför att det blir 
trångt i förrådet med de nya mattorna. Lena ska se vilka möjligheter som finns och ta beslut om det 
efter nästa inventering i vår. Hon tycker det fungerar bra med hanteringen av gummibanden på 
måndagar. På styrelsemötet efter årsmötet bestäms datum för inventering. Information från 
ordförande: Ny musikanläggning är inköpt för pengar som erhållits i bidrag från SGF och kommer att 
installeras efter vårterminens slut.  
 
Tidigare har det lämnats förslag att även köpa in nya flyers och beachflag. Styrelsen beslutar 
att Camilla kommer in med kostnadsförslag. 
 
Information från Bamse, Malin Birath: Ena bommen på Strandskolan behöver åtgärdas där draglinan 
håller på att gå av. Kub/kil har blivit skadad på undersidan som småbrännmärken efter tomtebloss. 
Ordförande lämnar den informationen till Michael på kommunen. 
 
Information från Truppgymnastiken: Matthissar önskas fortfarande till Moliden för behovet är stort. 
Ledarna har inte hunnit jobba mer aktivt med frågan på grund av tidsbrist.  

§ 8. Kurser/utbildningar. 
Styrelsen: Camilla flaggar upp att det finns en utbildning inom ekonomi i mars som hon funderar på att 
gå. Ordförande informerar om kommande utbildningar som finns i §9. Ordförande informerar om 
Seniorinspirationsdagen den 18/3 där anmälan ska vara inne senast 26/2. Både ledare och även 
styrelsen kan anmäla sig om intresse finns. Ledaransvarig Marie ska höra med Marita på 
mogengympan om hon och Inga vill anmäla sig. 



                                                                                    

 
Information från ledaransvariga angående intresse att bli nya ledare i Gymmix: Marknadsföring har 
skett via hemsida, mailutskick, Facebook, Instagram och spridning av Bamse och Truppgymnastiken 
till föräldrar via mail. Två personer har hört av sig och det är mycket glädjande. En av dem har gått 
”Intro Svensk Gymnastik” samt basutbildning för träning av barn och ungdom. Nästa utbildning 
”baskurs gruppträning vuxna” går i november och vi kan förmodligen inte räkna med att de håller pass 
förrän vt.2024.  
Styrelsen beslutar att gå vidare genom att ledaransvariga kontaktar de intresserade och informerar 
att gå ”Intro Svensk Gymnastik” ,om detta inte är gjort tidigare, och när nästa basutbildning går. De 
ska också prata med ledarna om att två personer är intresserade av att bli ledare och hjälpa dem in i 
ledarrollen genom att låta dem gå bredvid på lämpligt vis. De kommer också att bjudas in till 
ledarträffen i vår. Sekreterare tar upp om att flytta ledarträff v.19 till 11/5 i stället för 10/5 eftersom 
vissa pass blev flyttade från v. 8 till v.19. Detta ses som ett bra förslag och kommer också att lämnas 
som information till ledarna redan nu av ledaransvariga. 
 
Truppgymnastik informerar: Nya ledare behövs hela tiden samt även hjälpledare. Det är väldigt sårbart 
när ledare och hjälpledare slutar och nya barn tas in. Utbildning av ledare kommer att behövas under 
våren och hösten. De personer som skickas på utbildningar har en huvudledarroll och stannar 
förhoppningsvis som ledare ett tag. 

§ 9. Information från Förbunden och kommunen. 
Ordförande informerar: Utbildningar – bl. a Styrelsens roll och ansvar både digitalt och på plats, digitalt 
22/3 Valberedningens arbete. Fler utbildningar hittas på https://rfsisu.se/distrikt/vastra-
gotaland/utbildning-folkbildning/sok-utbildning Seniorinspirationsdagen den 18/3. Information har 
skickats ut till ledarna. Utbildningspaket föreläsning nr. 2 – Tema ”Så behåller vi ungdomarna”. 
Anmälan https://educationwebregistration.idrottonlige.se/home/index/1703489 
Senior Sport School -Informationsmöte torsdagen 2/3 kl. 10:00, Karlsborgs bibliotek. 
Nya LOK-stödsregler. Nytt stöd för föreningar och förbund – barnens bästa i fokus. 
Barnrättsperspektiviet står i fokus i stödmaterialet ”Vägledning vid bedömning av barns och ungas 
bästa”. Framtaget i samarbete med BRIS. 

§10. Sociala medier/Marknadsföring. 
Information från mediegrupp: Hemsida uppdateras regelbundet, mailutskick Facebook och Instagram 
görs vid behov.  

§11. Inför årsmöte 2023-03-16. 
Lokal: Kaptenen tid : 19:00. Styrelsen beslutar: Anmälan till årsmötet och motioner senast 10/3, även 
anmäla kostavvikelser. Sekreterare beställer smörgåstårta på Soldathemmet och Marie hämtar. 
 
Valberedningen informerar: Efter marknadsföringsinsats med annons på hemsida, mailutskick till 
medlemmar inom alla verksamhetsgrenar, Facebook och Instagram har tre personer med barn i 
Truppgymnastiken anmält sig intresserade av styrelsearbete i Gymnastikföreningen. Detta är mycket 
glädjande och valberedningen och ordförande vill nu på bästa sätt gå vidare med de som är 
intresserade. Valberedningen kommer att be samtliga lämna in en närmare presentation samt att de 
bjuds in till årsmötet. Behövs mer information av ordförande så hör valberedningen av sig. Enligt 
stadgarna finns utrymme för fler suppleanter och ledamöter än de som är invalda idag. Ann-Marie 
meddelar att hon avsäger sig sin suppleantplats i styrelsen och sin plats i valberedningen. Hon 
kvarstår som revisor. Sara känner sig mogen att gå upp som ordinarie ledamot. 
 
Verksamhetsberättelsen godkänns efter mindre ändringar. 

https://rfsisu.se/distrikt/vastra-gotaland/utbildning-folkbildning/sok-utbildning
https://rfsisu.se/distrikt/vastra-gotaland/utbildning-folkbildning/sok-utbildning
https://educationwebregistration.idrottonlige.se/home/index/1703489


                                                                                    

§12. Övriga frågor. 
Ordförande tar upp att kommunen önskar att få veta om Gymnastikföreningen är intresserad av att 
delta med något på Nationaldagen. Styrelsen beslutar att skicka ut till Bamse och Truppgymnastiken 
om intresse samt att frågan tas upp igen vid nästa styrelsemöte. 

§13. Nästa styrelsemöte. 
Bestäms med nya styrelsen vid det konstituerande mötet efter årsmötet. 

§14. Mötets avslutande. 
Ordförande tackar alla för ett bra och givande möte. 
 
Karlsborg 2023-02-27 

 

Johan Tranquist    Carina Nyberg 

Ordförande     Sekreterare 

 

 

 

Anne-Marie Stigsson    Lena Gustafsson 

Justerare     Justerare 


